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201210vragen aan omt.docx

Ha op

Ik las net nog even de aanvraag. Ik denk dat we “in januari” weg moeten laten. Dat heeft OMT inderdaad beantwoord: nee

alleen buiten en jeugd en binnen gesloten.
We zullen algemener moeten doen denk ik als we het als leidraad willen gebruiken dus niet aan tijd gebonden?

Wat denken jullie?

roe: ERE
vor:INE

Verzonden: vrijdag 18 december 2020 11:28

@minvws.nl>

i A. @minvws.nl>; ;

SHFL @minvws.nl>; 1 @minvws.nl>;

Onderwerp: OMT adviesaanvraag Sport

Hi EE ea.

Jullie zullen nog helemaal in de nasleep van het debat van gisteren zijn en hoeven je de komende periode ook niet vervelen....

Toch wilde ik je even voor de zekerheid het volgende meegeven.

@minvws.nl>; )

) @minvws.nl>

In het BAO van 15 december stelde ik de vraag of OMT nog terugkomt op de eerder vragen over sport in de adviesaanvraag aan

OMT.

Er werd geconcludeerd als dat de wens was, we het opnieuw moeten agenderen. Ik weet

Acontact hebben gehad. Daarom wellicht ten overvloede: de urgentie daartoe bestaat nog steeds! We willen graag van OMT het

advies over onder welke (gezondheids)voorwaarden trainen/sporten weer mogelijk zou zijn. Dat hebben we ook nodig om de

afschaling straks op een onderbouwde manier te kunnen doen en aanleveren voor de (herziene)routekaart. Waar we overigens
ook goede gesprekken over hebben met jullie!

De minister heeft gisteren voor de camera’s van NOS Sport overigens nogmaals herhaald dat ze OMT een advies heeft gevraagd
nav gesprek met de MP-KNVB-NOCNSF. Het s dus wel van belang het advies begin januari dan te hebben. (In de bijlage de

oorspronkelijke adviesaanvraag!)

Mocht je nog nadere info nodig hebben; weet ons dan te vinden!!

Hopelijk vinden jullie toch straks een moment om af te schakelen....jullie zouden het erg verdienen!!


